
Skrivelse om utarbetande av en ny parkplan tillsammans med 
Norrmalmsborna 
 
 
 
Stadsdelen skall den närmaste tiden ta fram en ny parkplan för stadsdelen där 
beskrivning av stadsdelens parker skall ske, investeringsbehovet redovisas och 
skötselplaner utarbetas.  
 
Våra parker i stadsdelen är något som engagerar många boende i stadsdelen och 
exemplet med Vasaparken visar att allmänhetens förslag och synpunkter på en 
utveckling av en sådan park är mycket värdefulla. 
 
Detta gör att vi anser att den nya parkplanen bör kommuniceras med stadsdelens 
medborgare på lämpligt sätt. Ett förslag är att förslaget till parkplan utformas så 
att medborgarna i stadsdelen kan ge synpunkter via vår hemsida och att de 
förslag som kommer in från boende i stadsdelen på utvecklingen av våra parker 
senare redovisas till de politiskt förtroendevalda i stadsdelen. 
 
Således bör utarbetande av en ny parkplan ske så att det finns tid för dialog med 
stadsdelens invånare i denna fråga. Exakt hur kommunikationen kan ske får 
förvaltningen redovisa i ett särskilt ärende till nämnden snarast möjligt. 
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